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Namens de redactie
Carnavalsdinsdag liep niet alleen de carnaval ten einde, 
maar viel ook de sluiting voor het inzenden van kopij voor 
deze editie van het DAGblad. Redacteur Jos Heijligers tikte 
nog snel even een terugblik op de carnaval, dat te lezen valt 
op pagina 5. Daarop vooruitlopende kunnen we stellen dat 
Ottersum weer in groten getale carnaval vierde. Met de slui-
ting van de Pub kwam Ottersum een zaal tekort, wat werd 
opgelost met buitencarnaval op het Jozefplein (foto p. 2). 
Zo zien we dat het feest vol tradities altijd weer in staat is 
zichzelf te vernieuwen. Over vernieuwing valt meer te lezen 
deze editie. Zo leest u alles over de nieuwste melkrobot van 

de fam. Van Bergen (p. 19), een nieuw dijktracé rondom Ot-
tersum (p. 15), nieuwe plannen van de Roepaan (p. 16),  en 
de veelgewenste nieuwbouwplannen van het Hoenderpark 
(p. 22). Al die vernieuwing beu? Dan kunt u de historische 
notitie lezen, waarin Jos dit keer stilstaat bij Limburgse Scho-
len Atletiek (LSA), iets wat bij de wat oudere lezers vast her-
rinneringen zal oproepen. Samen met nog heel veel ander 
nieuws heeft de redactie weer een vol DAGblad geschreven!

Namens de redactie veel leesplezier,
Bram Nijst

Voor het eerst sinds jaren speelt het melodietje door mijn 
hoofd. ’t Is gedaon, ’t is gedaon, wïj motte nów nar huus toe 
gaon. Het mooie deuntje neuriede ik in de decennia die ik car-
naval tot de laatste snik vierde. In het café van De Pub met 
het boerenbruidspaar en de prins op het biljart. Caramboles 
heb ik er nooit gemaakt, maar gedanst en gesprongen heb 
ik er wel in de jaren dat ik boerenbruidegom en prins was. 
Vaker stond ik dus op de vloer, en in mijn wilde jaren kroop ik 
in polonaises eronderdoor. Carnaval vier ik nog steeds, maar 
wel met mate, of beter met mijn maatje. Mijn Elke leerde ik 
kennen met carnaval. Op Valentijnsdag, kan het mooier?  

In februari waren Elke en ik weer van de partij. Drie dagen ge-
noten we van het mooiste feest van het jaar. In Gennep en 
Ootersóm. Aan ‘gunne kant van de Niers(t)’ zelfs met dorpsge-
noten, al maakt dat laatste niet uit, want carnaval is toch het 
feest voor iedereen?  

Waar we ook vierden, het was leuk. We genoten van het feit 

dat anderen genoten. Prinsen op het biljart, het podium en 
op de prinsenwagen, maar ook andere feestvierende mensen 
maken ons blij.

Dinsdag genoten we van de voorbijtrekkende voortuinop-
tocht. We genoten van de wapperende vlaggetjes in de ‘straat 
van de prins’, de fraaie versieringen in de andere straten. 
Machtig mooi, om met De Maskotters te spreken. 
Woensdag geen haringschillen, maar vroeg uit de veren voor 
twee dagen Rotterdam. Hoewel daar geen spoor van carna-
vals was, hadden we plezier. Dat zeker ook nagenieten. Don-
derdagavond keerden we weer terug. Her en der werden we 
herinnerd aan de mooie vastelaovend. 

Zaterdag zijn de versierselen aan ons huis opgeruimd. Als laat-
ste gingen de posters van de ramen.  Nu ik naar buiten kijk 
realiseer ik me: ’t Is gedaon! 

Jos Gröniger
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Door Ine Mijnders - Bij ZijActief hebben de dames vorig jaar genoten van diverse activiteiten onder andere; een prachtige 
modeshow, de jaarlijkse fietstocht, een heerlijke high tea, een indrukwekkende lezing van sportheld Edwin Vermetten, er is 
geschilderd met Bob Ross en Sinterklaas kwam ook langs. Het jaar werd afgesloten op donderdag 21 december met een ge-
zellige kerstavond mmv het koor Voix Là uit Beugen. Natuurlijk heeft ZijActief ook voor dit jaar  weer een mooi programma 
klaar staan. 

ZijActief: een echte actieve vereniging
De Ottersumse club van en voor vrouwen heeft weer een vol programma

Programma 2024
18-01-24  Aftrap van het nieuwe jaar met 
een muzikale bingo
22-02-24   Jaarvergadering 
21-03-24  Paasactiviteit
18-04-24   Informatieve avond; “Slapen als 
een roos”
24-05-24   VN natuurwandeling

 
20-06-24   Tour de France
13-08-24   Kevelaer
19-09-24   Creatieve avond o.l.v. Mieke 
Verhagen
17-10-24   Gastspreker  
21-11-24   Spellenavond 
19-12-24   Kerstavond

Ben je nieuwsgierig geworden en vind je 
het leuk om aan te sluiten bij een gezelli-
ge groep dames, kom vooral dan eens naar 
een van onze activiteiten.

Meer weten over onze vereniging en ons 
programma? Neem contact met ons op via 
zijactief.ottersum@gmail.com

Afgelopen januari traden de Niers en de 
Maas, na langdurige regenval in de maan-
den november en december, weer eens 
buiten hun oevers. Vanaf de Oordsebrug 
zagen we deze eenzame, kale boom, fier in 
het water staan.
De LOB van Gennep zorgt er op termijn 
voor dat de dijken ons tot in lengte van 
dage beschermen tegen het hoge water, 
meer daarover elders in dit DAGblad. Een 
volgelopen Niersdal, zoals we het hier zien, 
zullen we echter nog wel regelmatig zien. 
Het water vormt in de toekomst echter 
geen ‘gevaar’ meer.
 

Hoogwater 

Door Jos Heijligers - De carnaval leek na 
Corona (het lijkt alweer lang geleden) een 
beetje op zijn retour. 2024 Bewijst het te-
gendeel van dit volksfeest, opgenomen als 
immaterieel cultureel erfgoed. Carnaval, 
groter, ambitieuzer en drukker, trekt steeds 
meer bezoekers. Er ontstaan echter wel ver-
schuivingen. Organisatiebureaus worden 
ingehuurd om het geheel te stroomlijnen. 
Grote Brabantse steden trekken honderd-
duizenden bezoekers en sluiten straten en 
pleinen af, de Gennepe Mèrtzitting werkt 
met polsbandjes om het groot aantal be-
zoekers te reguleren. Komt de carnaval in 
de kleine kernen in het gedrang? Wat het 
Ottersumse Maskottersrijk betreft niet!

De fietsen die de Maskotters samen met 
kinderen versierden op het schoolplein van 
De Brink, vrijdag voor de carnaval, zag je in 
grote getale terug bij de optocht. Het bou-
wersbal vrijdagavond in café Bij Koos was 
een gezellige bijeenkomst van bouwers 
van grote of kleine carnavalswagens. Zater-
dagmiddag bezochten erg veel Maskotters 
en Maskotterinnekes de Mèrtzitting, dit jaar 
weer op twee pleinen. In totaal wel 5600 
kleurrijk uitgedoste carnavalisten. Zondag 
en maandag trokken de optochten door 
Gennep een Ottersum, waarbij we kunnen 
constateren dat de Ottersumse en Vense 
inbreng erg groot is in de Bombakkesstra-
ten. De Ottersumse optocht, maandagmid-

dag, trok weer meer deelnemers dan vorig 
jaar. Het feest ging na de afloop buiten 
spontaan verder in een straatcarnaval op 
het Jozefplein. Mooie Ottersumse en Vense 
wagens vormden een mooi achtergrond 
decor, het gerstenat vloeide rijkelijk uit fles-
sen en tap. Dinsdagmiddag sloten vooral 
jongeren aan, ze liepen in grote groepen, 
achter de Prinsenwagen voor de zoge-
naamde Voortuinenoptocht. Zo trok de 
stoet van wijk naar wijk. Mobiele tapinstal-
laties en rijdende catering stonden garant 
voor een prachtig feest. We kunnen stellen 
dat dit drie tot vierdaagse feest enorm leeft 
in ons blauw/wit gekleurde dorp.

Carnaval met nieuwe elementen



6 7

Door Jos Heijligers - Het begon vier jaar geleden met een telefoontje van Maskotter Maikel Geurts. “Cobus, we willen graag wat 
jong en nieuw bloed inbrengen bij onze zittingsavonden. Iets voor jou?” “Dan vraag ik mijn vriend Matties erbij!”, hoort Mi-
chael van Cobus van Bergen. De twee zeventien jarige, toen nog middelbare scholier en MBO-er wagen de ‘sprong’ en vormen 
sindsdien een nieuw vast duo tijdens de Ottersumse zittingsavonden.

Cobus en Matties nieuw duo op de zitting
‘We gaan misschien wel tot het randje, maar er niet overheen’

Gezien hun toen erg jonge leeftijd vroe-
gen ze hulp aan enkele gerenommeerde 
Maskotters om mee te denken over de in-
vulling. Ze wilden geen buut, wel een leu-
ke humoristische sketch met Ottersumse 
inbreng. Theo Coopmans, Tom Kock, Thei-
ke Jansen en Michael Geurts dachten en 
schreven het eerste jaar mee. Cobus van 
Bergen en Matties Riteco, de twee kenden 
elkaar van de basisschool en de Niersotters, 
zagen het wel zitten. Het enthousiasme 
groeide en in 2019 brachten ze het ontsta-
ne script tot leven op de bühne, toen nog 
bij De Pub. Matties: “De Maskotters schre-
ven in grote lijnen het script, het concept 
dat er lag sprak ons aan. Wij voerden het 
uit.” Het publiek was aangenaam verrast 
over de stijl van deze twee jongelingen, die 
wel in het ABN spraken. 
Nu, alweer vijf jaar later zien ze, ex-prins 
Michael, nog steeds als hun grootste drive. 
“Onze mentor, die boven ons staat,” beaamt 
Cobus. “Toch gaan we steeds meer teksten 
zelf schrijven, zeker nu we al langer samen-
werken,” geeft Matties aan.
Op de vraag wat de reden is om de grap-
pen specifiek te vertellen over Ottersum 
geven ze allebei aan dat deze woordspelin-
gen het publiek meer aanspreekt. ”Herken-
baar, voor iedereen” hoor ik Matties zeggen. 
“Een groter effect.” Maakt het ook een bé-
tje spannend. Cobus: “Sommigen hopen 
stiekem dat ze niet in de sketch vernoemd 
worden!”

De kleinkunstenaars verzamelen samen 
met hun ‘docent Michael’ het hele jaar door 
ludieke grappen en humoristische opmer-
kingen die ze horen in het dorp. Ze zijn na-
tuurlijk lang niet altijd geschikt. Middels een 
app communiceren ze de opmerkingen 
met elkaar. Langzaam maar zeker destille-
ren ze het geheel om zo tot een volmaakte 
sketch te komen. Een soort verhaal vormt 
de rode draad waarbinnen ze de grappen, 
grollen en ludieke opmerkingen plaatsen. 

“Het moet een verhaal zijn met een begin 
en een eind, zodat het duidelijk is voor de 
luisteraars op die avond”, is een kantteke-
ning van Matties.

De twee jonge enthousiastelingen hebben 
hun eigen mening over kritische opmer-
kingen t.a.v. personen die ze tijdens hun 
sketch vernoemen. “In komedie mag best 
wel veel, we gaan niet te ver”, hoor ik ze 
zeggen.
Vergelijk het met jonge, inventieve, creatie-
ve cabaretiers, die gebruiken in de schouw-
burg ook een humor die soms op het 
randje is, in tegenstelling tot gevestigde 
conferenciers die toch wel wat behouden-
der zijn. Zo komen de humoristische, soms 
scherpe opmerkingen op zaterdagavond 
als er een veel jonger publiek de avond be-
zoekt anders over dan op zondag, waar de 
gemiddelde leeftijd een stuk hoger ligt. Een 
mooie opmerking van Matties: “We gaan 
niet door over hetzelfde onderwerp, als er 

gelachen is, hoeft er geen tweede lach te 
komen.”

Twee maanden van te voren startten ze 
met de voorbereiding, drie weken voor de 
zitting komt de snelheid van oefenen, re-
peteren en uitvoering volop op gang. De 
werkelijke boost is altijd net van te voren. 
Cobus: “De tekst moet kloppen, de act is 
ondergeschikt. We oefenen trouwens altijd 
met een lekker potje bier van Hertog Jan, de 
drank die de Ottersumse carnavalsvierders 
massaal drinken, zeker tijdens het bouwen 
en in de optocht.” Het publiek waardeerde 
het dynamische optreden van de jongelin-
gen met een groot welgemeend applaus.
Cobus en Matties tekenden al bij voor de 
zitting van 2024. Nu liggen de accenten 
vooral bij het bouwen van een wagen met 
hun groep ‘Hoppethee’ voor de optocht. 
Matties: “Onze wagen wordt echt leuk, we 
hebben er lol in!”

Zittingsavond Maskotters: wervelende show

Door Jos Heijligers - Voor het eerst in de 
lange historie van de Maskotters von-
den de zittingsavonden plaats in zaal ’t 
Swaantje. Enkele handige mannen tim-
merden een ruim nieuw podium dat ze 
omringden met zwarte gordijnen zodat 
een professionele bühne ontstond.
Tijdens twee uitverkochte avonden ge-
noot het publiek met volle teugen van 
dans, buutreedners, zang en creatieve 
optredens. 

Maar liefst vier dansgroepen, waarvan drie 
uit ons dorp, zagen we optreden onder 
kleurrijk discolicht. Op een vertederende 
manier zagen de aanwezige vierjarige ‘Elf-
jes van de Maskotters’ dansen op de muziek 
van ‘De Indische Waterlelies’ uit de Efteling. 
De ‘Moveotters’ waren enkele jaren ouder 
en lieten een spectaculaire dansopvoering 
zien, inclusief gymnastische radslagen. De  
weer iets grotere meiden, eind basisschool-
leeftijd, begin middelbare school, verzorg-
den een vlotte dans, in modieuze kleding. 
Bijna aan het eind presenteerde zich een 
heuse pubergroep, van buiten Ottersum, 
met de naam OH-4EIGHTFIVE. Zij zetten 
een felle, snelle, beweeglijke dans neer op 
hippe muziek en gekleed in mooie rode 
hoodies en spijkerbroeken. Deze twaalf 

meiden hadden al een mooie reputatie 
opgebouwd in ‘Holland gots talent’. De 
Maskotters en het publiek bekeken het vol 
trots.  
Tussendoor kregen drie buutreedners met 
grappen, moppen en spitsvondige woord-
spelingen het publiek goed aan het lachen.  
De ‘schoolmeester’ vertelde met humor 
over zijn leerlingen, de ‘Kilo-knaller’ moest 
afvallen en deed dat op een heel bijzonde-
re wijze. De zaal lag soms dubbel van het la-
chen. Alle drie kwamen ze uit het Brabant-
se land. Dat dialect gaf toch zeker wel een 
smeuïg geheel. De derde tonprater praatte 
lopend over de bühne over het thema ‘Wa 
gaat de tiet toch hard’. Ook hij kreeg de la-
chers makkelijk op zijn hand. 
Ook de Ottersumse inbreng mocht er zijn: 
‘Maskotters 3D’, bestaande uit leden van de 
Maskottersraad lieten een heel herkenbaar 
persiflage zien gebaseerd op de oude vrek 
Scrooge (uit het verhaal ‘A Christmas Carol’ 
van Charles Dickens uit 1843) die een her-
kenbaar café liet afbreken om er apparte-
menten uit de hogere klassen te bouwen. 
Gevolg was dat de carnaval niet door kon 
gaan. De drie geesten zorgden voor hilari-
teit in dit amusante toneel. De bezoekers 
zagen enthousiaste amateurspelers die 
met het zingen van verbindende liedjes 

zelfs een professioneel niveau haalden. 
Cobus en Matties reden in de wensbus en 
lieten een aantal Ottersummers op een 
humoristische manier de revue passeren. 
Heel herkenbaar voor alle Maskotters en 
Maskotterinnekes. Een groep jongeren 
(‘Staracademie 3.0’) die al een flink aantal 
jaren meewerkt om het geheel tot een suc-
ces te maken lieten nog een aantal aardige 
sketches zien aan het eind van een lange 
avond. De Maastrichtse Barbara Dijk, woon-
achtig in het ‘Rijk der Wortelpinnen’, zong 
een aantal live liederen die er goed ingin-
gen. Het publiek zong en hoste mee op de 
klanken van Atemloos, de toreador of Lex 
Uiting met ‘Nao t zuuje.’ Wat een sfeer in de 
feesttempel! De zangeres verraste zelfs met 
een kerstlied tijdens een zittingsavond. ‘All 
I want is Christmas’ van Mariah Carey klonk 
perfect, veel mensen hadden de kerst-
boom toch al in de huiskamer staan. 
In de grote finale kwamen alle artiesten 
nog een keer terug op het grote podium 
waarna de afsluiting volgde met de ever-
green ‘Ottersòm mien durpke’. 
Als je zo’n spetterende show twee avonden 
neer kunt zetten voor 450 dorpsgenoten, 
dan moeten we diep buigen voor de Mas-
kotters.

Veel dans en sketches van eigen bodem
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Door Jos Heijligers - De kinderen van ba-
sisschool De Brink keken verrast op, op 
het moment dat er een grote theaterwa-
gen het schoolplein opkwam.  Deze mooi 
gelakte wagen, in de vorm van een grote 
bouwkeet verborg aan de binnenkant een 
heus theater, met tribune, spotlights en 
bühne.
“Ik vond het een beetje klein”, hoorde ik een 
van de kinderen zeggen. Weer een andere 
leerling vertelde: “Maar wel een mooie op-
voering”. 
In de smalle wagen konden de kinderen 
plaatsnemen op bankjes die steil omhoog 
liepen voor een prima zicht. Weliswaar met 
de jas aan. Er konden makkelijk 40 kinde-
ren, of 30 volwassen op de banken zitten, 
zoals in een voetbalstadion. Felle spots be-
lichtten de bühne van twee meter breed 
en minimaal vier meter diep. Drie artiesten 
voerden de show op, waarvan eentje als 

muzikant met accordeon. 
Omdat het enkele dagen voor het grote 
Sinterklaasfeest was genoten de kinderen 
van het volgende ‘Sinterklaasverhaal’:
Oma is verliefd!
Er was eens …..
Een oma , een oma Dien die dol was op pe-
pernoten.
Een buurvrouw, Buurvouw Sien die alles 
goed wil zien en alles en iedereen goed in 
de gaten houdt.
En een straatmuzikant die de mooiste sin-
terklaasliedjes kan spelen.
Oma Dien heeft dit jaar maar 1 wens voor 
pakjesavond. En het hoeft niet te worden 
ingepakt, geen doos en ook geen strik 
want oma Dien wil.......??? De onderbouw 
groepen genoten met volle teugen in 
deze toch wel excentrieke Theaterwa-
gen uit Nijmegen. Voor meer informatie:  
https://www.openingshandeling.nl/ 

Theaterwagen op het schoolplein

Door Truus Hopman - Eerste kerstdag ston-
den de kerkdeuren ‘s middags open voor 
een bezoek aan de kerststal, voor een (toe-
vallige) ontmoeting, voor het opsteken van 
een lichtje en om te luisteren naar muziek 
en zang. De zussen Julia en Samantha van 
Dodewaard en twee jonge zangtalenten 
stonden garant voor een bijzondere eer-
ste kerstdag. Zie het interview van Jos op 
de volgende pagina, voor meer informatie 
daarover. 
De twee jonge zangtalenten, leerlingen 
van zangdocente Julia, openden de mid-
dag en mochten een luid applaus in ont-
vangst nemen. Julia en Samantha namen 
het stokje over om verder over kerst, liefde, 
vriendschap, vrede en samenzijn te zingen. 
Na elk lied namen ook zij een enthousiast 
applaus in ontvangst.
Ongeveer honderd bezoekers kwamen 
naar de Ottersumse kerk. De muziek, de 
ster en de verlichting in en bij de kerst-
boom, de kerststal en de vele lichtjes 
verspreid door de kerk, waren een warm  
welkom aan de bezoekers.  Een van de 

bezoekers gaf de sfeer van die middag in 
een notendop weer: “Het concert van de 
zussen en het kerkbezoek was verrassend 
mooi. Misschien wel “de geboorte” van een  
nieuwe kersttraditie” Hartelijk dank kerst-

stalbouwers, zangeressen en iedereen die 
achter de schermen een steentje heeft bij-
gedragen. Want mede dankzij jullie werd 
het een bijzondere eerste kerstdag in de 
Ottersumse kerk.

Bijzondere eerste kerstdag in de kerk

Door Jos Heijligers - Het gesprek vindt plaats in een muziekzaaltje waar Julia van Dodewaard (23 jaar, student muziekdocente) 
ook les geeft. Haar iets jongere zus Samantha van Dodewaard (21 jaar, student diergeneeskunde) vormt met Julia het zingen-
de duo. Vanwaar hun passie, belangstelling en motivatie voor de muziek?

De zingende zusjes
Een combinatie van zang en viool

‘Als zesjarige zongen we al in het kinder-
koortje Kikoja en oefenden in de Ottersum-
se kerk waar we ook optraden,’ zegt Julia. 
Het kinderkoor trad voornamelijk op in eu-
charistievieringen, soms zongen de meisjes 
solo. ‘Onze hele basisschooltijd waren we 
lid van dit koortje,’ geeft Samantha aan.
In die jaren namen ze tevens muziekles. 
Traditiegetrouw begint dat met een blok-
fluit, daarna ging Julia verder op piano en 
Samantha nam les op een niet alledaags 
instrument: de viool.

Tijdens hun middelbare schooltijd hadden 
ze nog steeds muziekles, dit om de stem 
en vaardigheden op de instrumenten be-
ter te ontwikkelen, op een hoger niveau 
te komen. Voorzichtig begonnen hier ook 
de kleine optredens. Samen gaven ze een 
muzikale bijdrage bij kleine feestjes, bij de 
familie of een keer op het Open Podium 
van het Ossebraadfeest. Julia nam vooral 
de lead vocalpartijen voor haar rekening 
en Samantha hoorde je, met haar viool, als 
backing vocal.
Na haar middelbare schooltijd koos Julia 
voor een muziekstudie in Tilburg. Ze spe-
cialiseert zich in zang en wil naast zang-
docent eventueel muziekdocent, dirigent 
of muziekcoach worden. Samantha leerde 
eerst akoestisch vioolspelen om daarna 
over te stappen naar de elektrische. Saman-
tha: ‘De viool is een leuke toevoeging aan 
de muziek die wij spelen, omdat het een 
instrument is dat je niet vaak ziet.’

Het repertoire van het duo laat zich vooral 
omschrijven in de sfeer van; country, pop 
en soms wat rockmuziek. Veel nummers 
coveren ze en voeren het uit in hun eigen 
stijl. Dit kan Ilse de Lange zijn, maar ook 
coverden ze een nummer van de band Ae-
rosmith. Lachend vertelt Julia: ‘We groeiden 
thuis op met de muziek die onze ouders 
draaiden, voor ons een ‘ouder’ repertoire, 
daar maken we nu dankbaar gebruik van.’

‘De oude muziek vinden we ook meer puur 
ze gebruikten toen minder elektronica’, 
geeft Samantha aan.

Op de leeftijd van 16 en 18 jaar vormden 
ze al een zanggroep, met nog tweeandere 
vocalisten. Het kwartet noemde zichVoi-
ces4Fun. Dit kwartet stopte na een aantal 
jaren, omdat iedereen zijn of haar eigen 
muzikale pad ging bewandelen. 
De twee jonge sympathieke meisjes tra-
den kort geleden nog op in de kerk, waar 
ze voor de muzikale omlijsting zorgden op 
Eerste Kerstdag, terwijl de belangstellen-
den de kerststal bekeken. Enkele dagen 
later stonden ze op de smaakvol verlichte 
bühne in MFC De Koppel van Middelaar. 
Hier hoorden we ze in het ‘Top 2000 café’. 
Ze vormden een trio: Julia als leadvocal, Sa-
mantha als elektronische violist en backing 
vocal en een gitarist die voor de akkoord-
begeleiding zorgde. Deze gitarist bespeel-
de met zijn voeten nog twee trommels 
waarmee hij ook de rol van de ritmesectie 
op zich nam. Twee avonden speelden ze 

prachtig voor een uitverkochte zaal.

Zo staat alles, naast hun studies, in het te-
ken van muziek. Het kerstoptreden, het Top 
2000 café, eerder nog het Celebration Ju-
nior Project in Milsbeek waar ze een aantal 
nummers zongen. 
Als ik vraag wat ze in de toekomst met hun 
muziek willen, zegt Julia heel overtuigend: 
‘Ik wil graag zingen in een eigen band, een 
groter podium en op meerdere plekken 
optreden.’ Samantha geeft aan: ‘Ik wil ook 
graag muziek blijven maken    met ande-
ren en mijzelf blijven ontwikkelen in zag en 
viool.’ 
Ze geven aan dit graag te combineren met 
hun toekomstige beroep. Julia door ande-
ren te coachen op muziekgebied, mensen 
helpen verder te ontwikkelen in de muziek, 
eventueel te onderwijzen. Samantha ziet 
ook wel muzikale mogelijkheden naast 
haar studie diergeneeskunde.
Oh ja, de beide zingende zusje hebben nog 
een andere hobby: paardrijden!
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Panovensche Hei te gast bij Jacques, Jeannette en Cobus 
Door Truus Hopman  - De nieuwjaarsbor-
rel van buurtvereniging De Panoven-
sche Hei in Ottersum wordt zo zoetjes 
aan een traditie. Zondag 7 januari was 
de vereniging te gast bij de familie Van 
Bergen. 

Buiten blies de gure noordoostenwind, bin-
nen was de warme ontvangst door Jacques, 
Jeannette en Cobus.  De door Jacques en 
Jeannette gezette koffie en thee wachten 
stilletjes op de gasten. Vanaf elf uur komen 
ruim zestig buurtgenoten naar de ruimte 
die tot feesttempel is omgebouwd om el-
kaar het beste voor 2024 te wensen. 
Even later verwelkomt voorzitter Frenck 
Bindels de gasten en vraagt oudste buurt-
genoot Henk Ebbers en de jonge Teun 
Weininga naar voren te komen. Met  in-
stemmend applaus onthullen zij de ta-
felstandaarden met de tekst “Fijn dat jij er 
bent”. Henk en Teun zetten de nieuwe aan-

winst meteen op de tafels. Iedereen laat 
zich de erwtensoep, tomatensoep en/of 
(worsten)broodjes goed smaken. 
Na het eten gaan Jacques en Cobus naar 
de koeienstal om groepjes buurtgenoten 
uitleg te geven over hun nieuwe melkro-
bot. Met deze investering komt een einde 
aan de vaste melktijden. Ook neemt de 
robot een groot gedeelte van de wakende 

ogen van Jacques en Cobus uit handen. Er 
zijn veel vragen en Jacques en Cobus heb-
ben de antwoorden.
Gezelligheid kent geen tijd. Maar aan het 
einde van de middag roept de zorg voor 
de dieren. “Ik ga de koeien voeren”, laat Jac-
ques weten. Dan gaan ook de allerlaatste 
gasten naar huis, met de gure noordoos-
tenwind in de rug.

Een gezellige club vrienden en vriendin-
nen. Ze kennen elkaar al vanaf basisschool 
De Brink, zoals  zoveel groepen. De vriend-
schap werd nog hechter toen de Niersot-
ters Gijs Cöp (beneden links) twee jaar gele-
den tot Prins uitriep. De gemiddelde leeftijd 
van de club is zestien jaar, en ze bezoeken 
bijna allemaal nog de middelbare school. 
Toch een prachtige tijd. Op de verjaardag 
van Gijs smeedden ze plannen om mee te 
doen tijdens de carnaval. ‘Wil je nog iets 
drinken?’ vroeg er eentje. ‘Nog Ènne Dan’, 
de naam voor het stel stond er. Ze gaan 
met z’n allen carnaval vieren op diverse 
fronten. Ze bezochten het Prinsenbal en de 
receptie. Gaan fanatiek naar de Mèrtzitting. 
Op het moment dat Prins Pieter uit het bier-
glas kwam besloten ze te gaan deelnemen 
aan de optocht in Ottersum. Het budget 
voor een grote wagen ontbreekt op dit mo-
ment (zie tekst), zodat ze besloten om zich 
te manifesteren als loopgroep. Misschien 
het begin van iets groots…
Op de foto: Anouk, Floor, Fenna, Lisa, Pepijn, 
Jesse. Vooraan Gijs en Marjolein. Niet op de 
foto: Julie, Lieke, Nikolai en Fabian.

Nieuwe carnavalsgroep ‘CV Nog Ènne Dan’

In de koude wintermaanden draagt ieder-
een graag een warme muts en sjaal. Toch 
is dit niet voor iedereen een vanzelfspre-
kendheid. Denk bijvoorbeeld aan minder-
bedeelden in onze samenleving, daklozen 
of mensen die leven van de voedselbank 
en weinig te besteden hebben.
Een aantal huisvrouwen sprong in op deze 
behoefte door mutsen en sjaals te gaan 
breien en deze belangeloos aan te bieden. 
Dit was ruim een half jaar geleden. Onze 
dorpsgenoot Nel Kortekaas besloot ook de 
breipennen of haaknaalden te hanteren en 
medestanders te mobiliseren. Een aantal 
heeft hier gehoor aan gegeven en op dins-
dagmiddag tussen 14.00 en 17.00 uur hoor 
je in De Prôst de breipennen tikken, onder 
het genot van een kopje koffie of thee en 
een geanimeerd gesprekje. Belangstellen-
den kunnen zich hier aanmelden of direct 
bij Nel. Je mag ook thuis breien als je dat 
fijner vindt.
De vrijwilligers brengen de wol zelf mee, 
meestal restjes en creëren prachtige war-
me mutsen met bijpassende sjaal. Ze zijn 
vrij om te kiezen welk patroon en kleuren 
ze gebruiken. “Mocht er teveel wol zijn dan 
gebruiken we die het volgend jaar wel 

weer,” zegt Nel.
De mooi ingepakte pakketten met een 
muts en één of twee sjaals komen te liggen 
bij dokterspraktijken, stations en bibliothe-
ken. Het gebied beslaat het deel tussen 
Cuijk en Oss, waarbij Nel wel de kantteke-
ning plaatst dat ze het selectief uitdelen. 
Niet iedereen kan zomaar zo’n prachtige 
set ‘winter verwarmers’ meenemen.

Bij het pakket is tevens een klein versje in-
gepakt met de lieve woorden:

Als iedereen warmte kon
doorgeven aan zijn of
haar medemens dan zou
de wereld er opeens heel
anders uitzien

Breien voor ‘warmte’ in de winter 

Resi en Peter Megens zijn een van de eerste 
nieuwe inwoners van Ottersum die wij blij 
gemaakt hebben met een welkomstasje.
Zij zijn onlangs verhuisd van Gennep naar 
Ottersum en zijn blij met het huis en de 
plek waar zij nu wonen. Dorpsondersteu-
ner Sabine heeft het tasje overhandigd na-
mens DAGOttersum. In het tasje zit onder 
andere een welkomsbrief, een exemplaar 
van het DAGblad en een leuk presentje. Het 
-unieke!- tasje is gemaakt door het  Otter-
sums talent Ans Laracker en haar dochter 
Monique. 
Ben of ken je nieuwe inwoners, geef het aan 
ons door, dan gaan we ook daar even langs. 
Fijn om mensen welkom te heten en uit te 
nodigen om mee te doen in Ottersum!

Dorpsondersteuner Sabine van Thiel is elke 
donderdag van 14u tot 15u in Huiskamer 
de Prost voor een inloopspreekuur

Welkom in Ottersum!
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Ben Gröniger: verk(n)ocht aan Ottersum
Door Ton Arts - Zijn geboortehuis is waar 
nu de winkel van bakker Arts gehuisvest 
is. Later verhuisde de familie Gröniger 
naar de Wilhelminastraat. Ben Gröniger 
(1953) bezocht na de lagere school de 
HBS aan het Chrysostomus Lyceum in 
Boxmeer (tegenwoordig  Elzendaal). Hij 
studeerde scheikunde aan  de Katholie-
ke Universiteit in Nijmegen en woonde  
daar ‘op kamers’. In de weekenden en 
vakanties was hij altijd in Ottersum te 
vinden. “Het was heel plezierig om bij 
je familie te zijn, daar te voetballen  en 
uitgaan”, aldus Ben. Hij stopte met zijn 
studie omdat het uiteindelijk voor hem 
geen juiste keuze was.

Werk
Hierna is Ben via diverse uitzendbaantjes op 
de Engelandplanning van een expeditiebe-
drijf terechtgekomen. Eerst in Nijmegen, 
later, door een overname, in Vlaardingen en 
Moerdijk. Ben: “Ik  kon Ottersum toch niet 
loslaten en was in de weekenden altijd in 
Ottersum. Na 14 jaar ben ik hier weer gaan 
wonen.  Na een jaartje in Venlo gewerkt te 
hebben, zat ik zonder werk en heb ik weer 
een studie opgepakt : MBO Logistiek ma-
nagement.”
Na een paar jaar bij de onderdelenservice 
van Stork Brabant Boxmeer en een tijd ‘in 
between jobs’ , werkte Ben daarna met veel 
plezier tot zijn pensioen in de logistieke ad-
ministratie bij distributiecentrum van Foot 
Locker in Heijen. 

In het bloed
Het vrijwilligerswerk zat al snel in zijn bloed. 
“In Ottersum was en is best veel animo on-
der de jeugd om wat te doen. Ik ben be-
gonnen met vrijwilligerswerk op mijn 16e 
als controleur bij de Ottersumse Jeugd-
vierdaagse. Later werd ik ook leider bij de 
3-daagse van Kindervakantiewerk.”
Bij Ben’s cluppie Achates is hij vanaf zijn 18e 
actief in allerlei hoedanigheden; jeugdlei-
der, jeugdtrainer, jeugdsecretaris. Later bij 
de senioren als elftalleider en grensrechter 
bij diverse elftallen (1e, 2e 3e en 6e). Ook 
werd nooit tevergeefs een beroep op hem 

gedaan bij bijvoorbeeld de bloemenactie 
en dergelijke. “Bij Achates lag vrijwilligers-
werk ook voor de hand op het moment 
dat je naar de senioren ging. Bovendien zat 
mijn vader destijds in het jeugdbestuur. Dat 
stimuleerde ook en zo rol je van het een in 
het ander.”

Grensrechter tegen wil en dank
Toen Achates1 in het begin van deze eeuw 
in een heel moeilijke fase zat, werd Ben ge-
vraagd als  grensrechter. “Dat was eigenlijk 
niks voor mij en ik ben ook als grensrechter 
helemaal geen ‘puntenpakker’. Ondanks 
dat krabbelde Achates sportief uit het dal 
en werd kampioen in een geweldig voet-
balseizoen.”  Memorabel bij Achates noemt 
Ben de lange ‘derde’ helften. “Vooral die bij 
het 3e en 6eelftal en die voetbalden al heel 
vroeg…”

Pensionado
Als pensionado is hij nog steeds heel actief 
als vrijwilliger. Hij vindt zich geen type om 
in een bestuur te zitten. Ben is een doener.  
Bij Achates draait hij mee in de kantinedien-
sten en is lid van de klusploeg. Daarnaast 
helpt hij mee bij diverse Ottersumse acti-
viteiten. Is verkeersregelaar bij Maskotters-
optocht, de Ossenloop en de Ottersumse 
Vierdaagse. Hij ondersteunt bij de jaarlijkse 

Mèrtzitting en het Ottersumse pleinfeest. 
“Ik schoffel op het Kerkhof en assisteer met 
digitaliseren van bidprentjes voor het Erf-
goed Ottersum.” 
Sinds een paar jaar zit Ben ook in de groep 
vrijwilligers van de Ottersumse duofiets. 
Hij behandelt daarvoor de aanvragen en 
is ook  fietsmaatje. “Je kunt merken dat de 
mensen de duofiets erg waarderen. Ik ge-
niet daar ook van. Je zit naast elkaar en kunt 
dus volop met elkaar praten. Daarnaast ben 
je lekker buiten aan het bewegen in mooie 
omgeving.” 

Broodnodige vrijwilligers
“Door actief te zijn als vrijwilliger blijf je in 
contact met de ander en je voelt je daar-
door jonger. Met op een stoel zitten, roest 
je vast.  Ik kan het iedereen aanraden, maar 
ieder moet voor zichzelf bepalen òf en hoe-
veel tijd je kan en wil vrijmaken voor vrij-
willigerswerk. Het is goed voor contacten, 
je blijft in beweging en daarbij zijn vrijwil-
ligers nodig om bepaalde dorpsactiviteiten 
te kunnen laten bestaan”, besluit Ben Gröni-
ger. Een beter pleidooi om vrijwilligerswerk 
te gaan doen, is er niet. Voor hem is vrijwil-
ligerswerk misschien gewoon, maar dat is 
het beslist niet. Mensen zoals Ben Gröniger 
zijn ontzettend waardevol voor een dorps-
gemeenschap als Ottersum.

 “Vrijwilligerswerk ligt voor de hand…”
Bidprentjes gedigitaliseerd
Door Jos Heijligers - Iedereen bewaart 
ze, het gedachtenisprentje van een 
overledene. Als het er heel veel zijn ko-
men ze meestal terecht in een schoe-
nendoos. Niemand gooit de prentjes 
weg, wel de overlijdensbrieven. Die be-
landen meestal bij het oud papier. Nu 
zijn veel doodsprentjes gedigitaliseerd 
en terug te vinden op sites, ook die van 
Ottersum.

Trudy Dinnessen hoorde dertig jaar gele-
den, dat er in de pastorie een grote stapel 
oude bidprentjes lag. Ook op het oksaal, 
waar het bovenste orgel staat, vond ze 
veel bidprentjes. Oud-koster Gerrit Pubben 
verzamelde veel van die prentjes die hij 
ook vaak schreef. Zij beschouwde het als 
uniek materiaal en besloot zelf deze ‘sta-
pel’ prentjes te gaan rubriceren om ze te 
bewaren voor het nageslacht. In werkelijk 
twee prachtige klappers zit alles nu gere-
gistreerd. Zelfs prentjes uit de negentiende 
eeuw. Vooraan een lijst met namen index, 
alle gedachtenisprentjes in alfabetische 
volgorde en op jaartal. Ook vermeldde ze 
het nummer, de locatie van het graf op de 
begraafplaats. De onderschriften, wanneer 
iemand geboren en gestorven is, evenals 
de plaatsnamen in een mooi bijpassend 
lettertype. Er zitten unieke prentjes bij zoals 
het opvallende doodsprentje van Pastoor 
Henricus Broeckwijlder die leefde van 1750 
tot 1813 en het originele prentje van Bur-
gemeester Marcellus van Grunsven, burge-
meester van de Gemeente Ottersum van 
1903 tot zijn dood in 1919. De twee blauwe 
klappers staan nu in huiskamer de Prôst. Ie-
dereen die wil kan ze bekijken.

Een flink aantal jaren later, deed het digitale 
tijdperk zijn intrede in onze samenleving en 
werd het mogelijk veel zaken in te scannen. 
Zo kwam men op het idee om bidprentjes 
te gaan inscannen. Er kwamen diverse 
computerprogramma’s op de markt om 
dit mogelijk te maken. In de Kenniskeuken 
van Gennep startten ze met bidprentjes 
van Gennep in te scannen. In Ottersum la-
gen her en der ook nogal wat prentjes, o.a. 

voormalig pastoor Bert Paquay beschikte 
over een mooie verzameling. Ook koorle-
den die steevast de gezangen verzorgden 
bij een uitvaart bewaarden de prentjes. Via 
de Stichting tot Behoud Cultureel Erfgoed 
Ottersum kwam er een kleine werkgroep 
die met de bidprentjes aan de slag ging 
om ze te digitaliseren. Grootste probleem, 
voor zover je hier van een probleem kunt 
spreken: ‘Hebben we dit prentje al?’ Het 
scannen gaat heden ten dage steeds ge-
makkelijker. Toch moesten ze er nogal wat 
handmatig scannen, zeker de oude inge-
plakte exemplaren. De enthousiaste werk-
groep slaagde erin honderden prentjes 
vast te leggen. Een puik werk!
Ze zijn terug te vinden op de site: www.
ottersum.info . Bovenaan, rechts in de balk, 
staat ‘Bidprentjes’.
 
Nu er heel veel gedigitaliseerd zijn komt 
de lastige vraag: ‘Wat te doen met de inge-
scande prentjes?’. Het blijft psychologisch 
toch nog lastig om ze dan maar bij het oud 
papier te gooien. De Stichting tot Behoud 
Cultureel Erfgoed Ottersum nam het be-
sluit ze in de Prôst neer te leggen. Belang-

stellenden kunnen er nog eens doorheen 
snuffelen en de prentjes die ze zelf willen 
hebben mogen ze dan meenemen. Dit 
geldt natuurlijk niet voor de oude, netjes 
geregistreerde prentjes in de blauwe klap-
pers. Dit beschouwen we als Cultureel Erf-
goed van Ottersum.

Wat te doen met de geregistreerde exemplaren?

Het originele bidprentje uit 1919 van burgemeester Marcellus van Grunsven
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Door Linda van den Hoogen  - Vintage 
meubeltjes, kaartjes, kaarsjes & (woon)
accessoires uit eigen sociaal atelier. Je 
vindt het bij Atelier Sandmate. De win-
kel én het atelier van Sandra Wagelmans 
zijn gevestigd in het oude, monumenta-
le schoolgebouw uit 1896 aan ’t Stepke. 
De eerste week van april bestaat het be-
drijf 10 jaar, dat moet natuurlijk gevierd 
worden! 

Een atelier in Ottersum?
Er wordt regelmatig naar binnen getuurd 
tijdens een wandeling langs het school-
gebouw. Of het recent geplaatste informa-
tiebord met de geschiedenis van het pand 
wordt gelezen. Want wat gebeurt daar 
binnen eigenlijk? Een etalage met woonac-
cessoires, tassen? In het atelier van Sandra 
krijgen materialen een tweede leven en 
ontstaat er een collectie die altijd uniek en 
bijzonder is. Van tassen tot kussens, waxine-
lichtjes, sleutelhangers en nog veel meer. Je 
ziet de liefde voor gebruikt textiel en leer 
terug in de mooiste woonitems. 

Duurzaam & handgemaakt
Jaarlijks worden er in Nederland tonnen 
aan textiel en andere materialen wegge-
gooid. Zonde en wat een verspilling van 

geld, energie en arbeid. Al van kinds af aan 
vindt Sandra het een uitdaging om van 
niets weer iets te maken. Wat is de waar-
de van het product en wat past daar qua 
vormgeving mooi bij? Dit maakt dat alles 
wat je bij Sandmate vindt duurzaam en 
vaak handgemaakt is. Want naast zelfge-
maakte items vind je ook de leukste ge-
bruikte meubels en woonaccessoires terug 
in de winkel. Hiervoor gaat ze regelmatig 
met haar zus in binnen- en buitenland op 
zoek naar de mooiste parels. 

Werkplek
Sandra geeft in haar atelier mensen de kans 
voor wie het niet vanzelf gaat. Extra aan-
dacht en geduld maakt dat talenten gaan 
vloeien. Je kunt hier jezelf zijn en jezelf in 
eigen ritme ontwikkelen. Er ontstaat zo een 
(nieuw) werkritme en vaardigheden wor-
den geleerd. Trots en zelfverzekerdheid ver-
overt opnieuw een plek in de mens. Iemand 
leeft weer op! Samen met het team worden 
de accessoires gemaakt, opgeknapt of om-
geturnd tot een echte eyecatcher. 

Loop gerust ‘ns binnen! 
Iedere vrijdag zet Sandra haar bord aan de 
doorgaande weg. Op deze dag én iedere 
eerste zaterdag van de maand is de winkel 

geopend. Je treft er de leukste producten 
aan in het prachtige gebouw. Bezoek Sand-
mate en ga naar huis voor met een echte 
´Sandmate-Original’ of wordt verliefd op 
andere items uit de gezellige winkel. Zelfs 
de thee staat klaar, zo wordt jouw winkel-
bezoek een echte beleving. Geef jezelf 
iets leuks, of een ander! En kun je echt niet 
kiezen? Geef dan een mooie, persoonlijke, 
ingepakte cadeaubon. Volg Sandmate op 
Facebook en/of Instagram (Atelier_Sand-
mate), dan ben je altijd op de hoogte van 
de openingstijden, de nieuwe items en het 
laatste nieuws. 

10 jaar Atelier Sandmate 
Begin april bestaat Sandmate 10 jaar! Re-
den voor een feestje. Vrijdag 5 april is het 
feest in de winkel. Kom je langs en ga je 
naar huis met een leuk item? Dan maak je 
kans op een shoptegoed van maar liefst 50 
euro! Zaterdag 6 april staat de maker cen-
traal op Sandmates Makersmarkt. Dompel 
jezelf onder in het ambacht, de mooiste 
producten en leuke giveaways! Natuurlijk 
wordt er ook aan de inwendige mens ge-
dacht: de lekkerste koffie en baksels zijn te 
verkrijgen. Beide dagen kun je van 11 tot 
16 uur terecht bij Atelier Sandmate aan ’t 
Stepke nummer 3. Foto: Malou Slungers 

Vintage schatten zoeken bij Sandmate
Door Jos Heijligers - Nieuwe dijken zorgen voor een betere hoogwaterbescherming on Ottersum. Op wederom een goed be-
zochte infoavond presenteerde de LOB Gennep, de nieuwe plannen hoe de dijkversterkingen hier tot stand komen. Vooraf is 
er met allerlei belanghebbenden overleg geweest hoe het er allemaal uit komt te zien. Veel dorpsbewoners bekeken de grote 
luchtfoto’s die een perfect, en zeer gedetailleerd, beeld vormen van de nieuwe situatie.

Plan voor dijk om Ottersum al heel concreet
Lob Gennep toont schetsontwerpen nieuwe dijken

Op het kaartje zie je uiterst rechts het 
complex van Achates. Hier fungeert op dit 
moment een stenen muur als kering. In de 
nieuwe plannen van het project verdwijnt 
deze muur en komt er een groene dijk 
voor in de plaats. De dijk loopt diagonaal 
over het huidige sportcomplex maar komt 
wel wat verder van de weg af te liggen. In 
zijn totaliteit krijgt de Niers hier dan meer 
ruimte. Ook de ‘knik’ met haakse bochten 
ter hoogte van de voormalige betonfabriek 
aan de Kleineweg verdwijnt. Daar wordt dijk 
recht doorgetrokken. (Zie kaartje, ongeveer 
in het midden). Zowel aan de Henakker als 
bij de Hubo halen de ze de haakse bochten 
uit het dijktraject. Daardoor komt de dijk 
vloeiender in het landschap te liggen. Het 
kruisingsvlak (Nijmeegseweg-Kleineweg) 
van de kruising hogen ze op. Daarmee 
komt het op dezelfde hoogte als de nieuwe 
dijk te liggen. Dat is meteen ook de meest 
verkeersveilige oplossing doordat er van 
alle kanten zicht is voor het verkeer.
De nieuwe dijken krijgen een hoogte van 
14.50 meter boven NAP, dat is volgens de 

berekeningen een veilige hoogte. Daarmee 
wordt de dijk op de meeste plaatsen zo’n 80 
centimeter hoger dan nu het geval is. Vanaf 
Gennep zien ze dan steeds minder van de 
Ottersumse ‘skyline’, omgekeerd natuurlijk 
ook. Een hogere dijk krijgt ook een bredere 
basis, de schuinte van het talud breiden ze 
uit richting het Niersdal. In de dijk komt te-
vens een stevige, 8 meter diepe, damwand 
voor nog meer bescherming van ons dorp-
je. Deze damwand voorkomt tevens piping 
(=  dat er water onder een kade, dijk of an-
der kunstwerk stroomt als gevolg van een 
groot waterstandsverschil). Zo komt er dan 
beslist geen water of kwelwater in de tui-
nen van de aangrenzende woningen.
Binnen het gehele project is niet alleen ge-
dacht over veilige en hogere dijken. Ook 
aan de integratie binnen het landschap 
besteedt de werkgroep veel aandacht. Het 
groen dat verdwijnt door de dijkverster-
king wordt gecompenseerd. Ook bij de 
Nijmeegseweg staan nog enkele bomen 
met een landschappelijke waarde. Het 
fietspad langs de Kleefseweg verplaatsen 

ze vanaf de Siebengewaldseweg richting 
Ven-Zelderheide naar de andere kant en 
komt bovenop de nieuwe verhoogde dijk. 
Niets zo ‘Hollands’ als een fietspad over een 
dijk! Dit om het zicht op het landschappe-
lijk interessante Niersdal te behouden voor 
fietsers. Wandelen in het Niersdal gebeurt, 
met de komst van een wandelstrook, al-
leen nog aan de ‘teen’ van de dijk. De rest 
van het Niersdal blijft wandelvrij om zo de 
natuur verder met rust te laten. Ook zijn er 
plannen om de Kleefseweg in te richten tot 
een 60 kilometer rijbaan. De dijk richting 
Ven-Zelderheide lijkt in het totale traject 
minder hoog, dit komt door het langzaam 
oplopende landschap.
Het totale plan loopt van Mook/Middelaar, 
via Milsbeek en Ottersum, tot Ven-Zelder-
heide. De hogere dijk komt echter bijna 
tegen ons dorp aan te liggen waardoor de 
impact hier het grootst is. De realisatie van 
de plannen van de Lob van Gennepstart, in 
fasen, vanaf 2025. Het is nog niet bekend 
wanneer de werkzaamheden in ons dorp 
Ottersum starten.



16 17

Door Jos Heijligers - De ruimte waar Miriam Sterenborg (Heerhugowaard, 52 jaar) haar praktijk heeft oogt licht en fris met 
veel natuurlijk hout.  Meest opvallende meubelstuk is de rechtopstaande ‘bank’, die je kunt omklappen tot een horizontale 
behandeltafel. Hier werkt ze aan Body Stress Release, een gezondheidstechniek die het lichaam ondersteunt om vastgezette 
spanning los te maken.

Body Stress Release De Niers
Lichaamsspanning loslaten

Miriam volgde in Engeland de opleiding 
tot Body Stress Release Practitioner. De 
techniek komt van oorsprong uit Zuid-Afri-
ka. Sinds april vorig jaar beoefent ze deze 
techniek vanuit een pand aan de 
St. Janstraat 26 in ons dorp.
‘Mensen krijgen last van stress’, vertelt ze, 
‘dit kan emotioneel, lichamelijk of che-
misch zijn. Teveel stress zet zich vast in het 
lichaam. Ik behandel dit volgens de Body 
Stress Release techniek.’
Met een zachte, manuele  techniek, waar-
bij ze eigenlijk alleen de duimen gebruikt, 
gebruikt ze reflextesten om zo de spanning 
in het hele lichaam op te zoeken. De per-
soon die ze gaat behandelen staat in eerste 
instantie tegen de bank aan, die kantelt ze 
zachtjes tot een horizontaal vlak, waarna 
de voetenplank weggeklapt wordt en de 
release begint. Als het lichaam het teveel 
aan opgebouwde stress niet kan verwer-
ken dan gaat de stress zich vastzetten in de 
spieren en het bindweefsel. Dit ontregelt 
een gezonde werking van het zenuwstelsel 
en belemmert het zelf herstellend vermo-
gen van het lichaam. Body Stress Release 
helpt het lichaam met het herstel van de 
natuurlijke veerkracht.

Miriam komt met een aantal voorbeelden. 
‘Het veelvuldig gebruiken van de mobiele 
telefoon belast de nek. Repetitieve bewe-
gingen (constant herhalen), steeds hetzelf-
de kan stress geven. Overdag naar het werk 
en daarna s ’avonds weer in de tuin gaan 
werken. Mensen blijven vaak maar door-
gaan, totdat het teveel wordt. Ook veel 
zittend werk overdag en ’s avonds ‘met de 
benen hoog’, is niet goed voor het lichaam.
De techniek is geschikt voor iedereen met 
klachten, jong én oud.
Er komen veel mensen met rugklachten, 
nekhernia’s, schouderklachten en span-
ningshoofdpijnen. ‘Die zijn hier uitstekend 
op hun plaats’. Ze komen nogal eens als 

ze uitbehandeld zijn bij andere instanties. 
Denk aan pijnpolies of rugklinieken’, zegt 
ze. Ook voor o.a. RSI, een tennisarm, hoofd-
pijn en migraine, sportblessures of hormo-
nale klachten en slaapproblemen kun je er 
terecht.

Bij haar Body Stress Release begint Miriam 
altijd met drie releases binnen elf dagen, 
om het lichaam aan te zetten tot zelfher-
stel. Vervolgbehandelingen en de frequen-
tie daarvan zijn per persoon verschillend. 
Als body stress recent is ontstaan, vindt 
herstel meestal vrij snel plaats. Wanneer de 
spanning al lange tijd in het lichaam zit, zul-
len er meer releases nodig zijn.
Ze vindt het wel jammer dat niet alle aan-
vullende verzekeringen deze  succesvolle 
therapie vergoeden. ‘Sommige wel’, zegt ze.
De BSR praktijken zijn gevestigd door het 

hele land. In o.a. Nijmegen, Den Bosch, 
Doetichem, Arnhem en Venlo kun je ook 
terecht voor behandeling. ‘Bijna alle praktij-
ken zitten op dit moment vol’, hoor ik.
Miriam is tevreden hoe het op dit moment 
gaat, de cliëntenkring breidt zich uit. ‘Ik 
moet het op dit moment vooral hebben 
van mondelinge reclame.’
Tot slot geeft ze nog een raad mee: ‘Het 
luisteren naar ons lichaam en het ontbre-
ken van rust, wat ons lichaam nodig heeft 
om te herstellen wordt nog teveel gene-
geerd.’

Voor meer informatie:
BSR De Niers
St. Janstraat 26, 6595 AC Ottersum
Miriam Sterenborg 06-5790 4584
https://www.bsr-deniers.nl/
info@bsr-deniers.nl

Door Jos Heijligers - De oudbouw Maria Roepaan waar nog niet zo lang geleden concerten, party’s en optredens plaatsvonden 
ligt er desolaat bij. De toren schittert niet meer, het verfwerk is dof, het onkruid en struiken woekeren rondom het gebouw en 
achter de ramen zie je geen activiteiten. Toch gloort er aan de horizon hoop voor het pand dat de status van rijksmonument 
heeft.

Nieuwe plannen voor vml. klooster Roepaan
Ontwikkelaar vraagt vergunning aan

Een ontwikkelaar heeft namelijk een om-
gevingsvergunning aangevraagd voor het 
klooster net buiten ons dorp, met de acti-
viteit “Bouwen”. Dit wil zeggen dat ze het 
pand willen opknappen om weer te ge-
bruiken voor activiteiten, bewoning en ho-
reca. Op dit moment  wordt het nog deels 
bewoond, de gemeente wil dit graag legali-
seren. Ook geeft de Gemeente Gennep aan 
te willen meewerken en meedenken wel-
ke mogelijkheden er zijn voor de invulling 
van dit monumentale pand. De gemeente 
geeft tevens aan dat de prioriteit bij het ge-
bouw ligt. Wat zijn hier de mogelijkheden?  
Wel is er een principebesluit om daarna de 
rest van het behoorlijk grote terrein te ont-
wikkelen. Hoe gaan we dit perceel verder 
invullen?

De Roepaan staat op de monumentenlijst. 
Aan de karakteristieke buitenkant mag de 
ontwikkelaar niets veranderen. Wel heeft hij 
met de gemeente de huidige staat van het 
‘levenloze pand’ in kaart gebracht evenals 
de omgeving. De plannen die nu ter in-
zage liggen; zijn in grote lijnen al globaal 
ingevuld. In het pand vinden de volgende 
veranderingen plaats: zo staan er voor de 
voorkant twaalf appartementen gepland. 
Aan de achterzijde van het voormalige 
klooster kiest men voor logies verblijven en 
het tussenstuk voorziet in hotelkamers. De 
exacte aantallen zijn nog niet bekend.
Het pronkstuk van het voormalige klooster, 

de grote kapel, verbouwen ze tot een mul-
tifunctionele ruimte. Met de Gemeente zijn 
duidelijke afspraken wat kan en of het past 
binnen het bestemmingsplan.
Aangezien het totale pand een gemengde 
bestemming heeft mogen er ook horeca 
activiteiten plaatsvinden. Het betreft hier 
horeca in de categorie 1 en 2, bijvoorbeeld 
het organiseren van partijen en conferen-
ties. Binnen deze bestemming kunnen en 
mogen ze dan ook culturele activiteiten 
opzetten. Wat dit dan precies inhoudt is 
verder nog niet ingevuld. Men denkt ook 
aan een Grand Café toegankelijk voor ie-
dereen, die iets wil drinken.

In eerste instantie gaan ze aan de slag met 
de binnenkant. Een verbouwing van en 
in een monumentaal gebouw kost echter 
altijd wat meer tijd. Navraag leert dat de 
Gemeente nog niet weet wanneer de ont-
wikkelaar het project opstart. De plannen 
voor het buitengebied, dat toch wel uit een 
behoorlijke oppervlakte bestaat, komen 
eventueel later aan de beurt. Daar zijn nog 
geen concrete plannen voor ingediend.
Toch lijkt het dat ‘de zon schijnt’ aan de ho-
rizon voor het oude prachtige gebouw dat 
al meer dan een eeuw het specifieke beeld 
bepaald langs de weg van Ottersum naar 
Ven-Zelderheide.

Potgrondactie Harmonie st. Caecilia Ven-Zelderheide/Ottersum
Op zaterdag 2 maart is de jaarlijkse pot-
grond actie, waarbij we weer op bestelling 
potgrond bij u thuis af komen leveren. Ook 
dit jaar hopen we weer op uw bestellingen, 
zodat we samen de bloemetjes buiten kun-
nen zetten. 1 zak van 40 liter kost € 5,50; 3 
zakken voor € 15,-- en 10 zakken voor € 50,--

Bestellen kan tot 29 februari eenvoudig 
online via www.caeciliavzo.nl of via het be-
stelformulier wat deur aan deur wordt ver-
spreid en u kunt inleveren op de daarvoor 
aangegeven adressen.
Wij komen uw bestelling op zaterdag 2 
maart brengen tussen 9.00 en 12.00 uur. 

Daarnaast is het ook mo-
gelijk om op 2 maart tus-
sen 9.00 en 12.00 uur op 
het depot(terrein Geurts 
van Bergen tegenover de 
Hubo) nog zakken te bestellen en af te ha-
len
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Door Jos Heijligers - Vijf jaar geleden start-
ten een aantal vrijwilligers om een ruimte 
te vinden die kon fungeren als ‘huiskamer’ 
en waar iedereen terecht kon voor een 
praatje, een drankje of een ontmoeting. 
Na wat speurwerk kwam men terecht bij 
het achterste deel van het huidige café Bij 
Koos. De ruimte toverden ze om tot een 
gezellige sfeervol ingerichte huiskamer. 

Op werkdagen van 14.00 tot 17.00 uur 
kan iedereen hier terecht. Veel vrijwilligers 
zorgen dan voor koffie, een drankje en 
een praatje met de bezoekers. De laatste 
tijd vinden er ook steeds meer activiteiten 
plaats. O.a. gezamenlijk lunchen, een spel-
lenmiddag, bingo, breien voor een goed 
doel, hapjes maken, uitleg over bewegen 
of maatschappelijke bijeenkomsten. Kort-
om: voor elk wat wils.

Het eerste lustrum vierden de vrijwilligers 
die het aansturen, ‘s zondags voor de car-
naval. Ondanks het druilige weer vonden 
veel Ottersummers de weg naar De Prôst 
waar een gezellige sfeer ontstond en zeer 
geanimeerde gesprekken plaatsvonden. 
Koffie, thee, een hapje en drankje werden 
geserveerd en buiten stond de kraam van 

Foodtreffelijk waar Jacqueline vele schaal-
tjes poffertjes bakte die er goed ingingen. 
De schalen met andere hapjes vonden ook 
gretig aftrek. 
Het onverwachte bezoek van Prins Pieter 
van de Maskotters zorgde voor enthousias-
me onder de aanwezigen. Prins Pieter met 
een klein gevolg kwam niet met lege han-

den. Hij bood Sabine, de dorpsondersteu-
ner, een bon aan voor de huiskamer van 6 
X 11 euro, te besteden bij bakker Arts. Een 
mooi gebaar 6 x 11, de Maskotters vieren 
namelijk hun 66 jarig jubileum. Al met al 
een prima middag die aangeeft dat deze 
huiskamer bestaansrecht heeft en perspec-
tief biedt voor de toekomst. 

Grote aantal bezoekers die middag bewijst bestaansrecht
Vijfjarig jubileum bij huiskamer De Prôst

Door Jos Heijligers - In 1945 kwamen de 
opa en oma van Jacques van Bergen te-
rug van de evacuatie. Ze startten met 
enkele koeien hun bedrijfje weer op. 
Twee keer per dag moesten ze melken. 
Het bedrijf groeide en Jacques zijn vader, 
hijzelf en zoon Cobus melkten ook twee 
keer per dag. Bijna vier generaties lang 
melkten ze 83 jaar twee keer op een dag. 
Uiteindelijk 100 koeien per dag. Vorig jaar 
op 5 december kwam hier een einde aan. 
Twee melkrobots namen het werk over.

In de grote koeienstal staan de twee mel-
krobots, aangestuurd door veel techniek. 
Mooi om te zien hoe de machine feilloos 
de uiers van de zwart wit gevlekte koeien 
vindt. Jacques en zijn zoon Cobus staan er 
trots bij te kijken. Als de vraag komt wat de 
reden is om automatisch te gaan melken 
zegt Jacques: ‘Het is erg arbeid verlichtend, 
de opbrengst van het aantal liters is groter, 
het levert goede data op en ook het wel-
zijn van de dieren verbetert, ze worden 
vaker gemolken. De robot ‘werkt’ namelijk 
altijd door, 24 uren per dag en 7 dagen in 
de week. 
Eén robot box kan 60 koeien aan. Het be-
drijf beschikt over twee robot machines. Je 
ziet de koeien steeds langs de robot lopen, 

ze stoppen en de robot bepaalt middels 
een transponder die de koe draagt of hij 
die moet melken. Dit hangt ook af van de 
brokken die een koe eet in de zogenaamde 
krachtvoer box. De dieren blijven maar lo-
pen, het gaat altijd door. Het kan zijn dat de 
robot een koe vier keer melkt op een dag. 
‘De productiestijging bedraagt ongeveer 5 
procent’, hoor ik Jacques zeggen. 
Het gaat heel anders dan voorheen. De 
oude melkinstallaties vernieuwden ze on-
geveer na twintig jaar. Hier werkten ze 48 
jaar mee. Om 100 koeien te melken duurde 
het gemiddeld twee uur, en dat dan twee 
keer per dag. ’s Morgens om 6.45 uur begin-
nen en dan ’s avonds nog een keer. Jacques 
geeft aan dat hij bij het bouwen van de stal 
in 2011 al rekening hield met het eventueel 
plaatsen van melkrobots, met name door 
te zorgen voor voldoende loopruimte. Nu 
staan de robots er fier bij op een prachti-
ge, makkelijk schoon te houden vloer. De 
robot registreert alle gegevens van de die-
ren. Jacques en Cobus kunnen het allemaal 
en overal bijhouden, bij de machines en 
op een app van hun telefoon. Zo kunnen 
ze o.a. zien of de uiers gezond zijn, de hoe-
veelheid melk die ze geven en b.v. de toch-
tigheid van de koe (vruchtbaarheid). Zo 
monitoren ze samen maar liefst 110 koei-

en. Is er iets met een koe dan zien ze het 
meteen. Jacques laat de app zien en het 
is fascinerend wat je allemaal ziet en komt 
te weten over de dieren. ‘We zijn ook niet 
meer gebonden aan vaste tijden’, vertelt 
Jacques, ‘dat is toch wel prettig’. Een storing 
geeft de robot direct door zodat ze kunnen 
ingrijpen. ‘Een storing geeft de robot nu di-
rect aan maar kan nu echter ook ’s nachts 
binnenkomen…’ 
Nadeel blijft dat het een erg kostbare in-
vestering is. Een robot kost ongeveer een 
ton. Ze werken met twee robots, die heb 
je ook wel nodig voor 110 koeien. Toch is 
Jacques erg enthousiast over de aanwinst. 
‘Ik doe het toch nog wel voor mezelf, ik wil 
nog graag een aantal jaren doorgaan. Het 
bedrijf heeft toekomst’, vult hij aan, ‘we 
hebben alles goed op orde, de gronden, 
de stikstofproblematiek en dat maakt de 
investering van de robots wel rendabel’.  
Melkrobots kwamen zo’n 25 jaar geleden al 
op de markt. ‘We kunnen die 20 tot 25 jaar 
gebruiken, alle onderdelen zijn namelijk los 
verkrijgbaar, dat is een groot voordeel’, zegt 
Jacques zelfverzekerd. De melktijd kostte 
dagelijks vier uur. Die tijd hebben ze nu 
over en dat merken de twee agrariërs wel. 
Lachend zegt Jacques: ‘We rusten niet uit, 
in die tijd investeren we in andere zaken’.

Eerste melkrobot in Ottersum

Sinds kort kent de gemeente Gennep het 
Energieloket Gennep. Dit loket wil inwo-
ners van de gemeente Gennep ondersteu-
nen bij het verduurzamen en energiezui-
niger maken van hun woning of andere 
gebouwen. Het is een stichting met geen 
enkele commerciële of financiële doelstel-
ling. Momenteel zijn twintig vrijwilligers ac-
tief als energiecoach. Het zijn inwoners van 
de gemeente Gennep die een cursus en 
training gevolgd hebben om aan de slag 
te kunnen als energiecoach. Een energie-
coach is onafhankelijk en niet commercieel. 
Voor deze hulp hoef je niet te betalen. De 
energiecoach verkoopt jou geen produc-
ten of diensten en maakt ook geen reclame 

voor bedrijven of merken. 
Een duurzame woning begint bij energie-
besparing. Goed voor het milieu én voor de 
portemonnee. 

Minder gas en elektriciteit gebruiken is een 
prima voornemen.  Maar hoe doe je dat in 
de praktijk? Een energiecoach kan jou hel-
pen bij het maken van een plan van aan-
pak. De energiecoach komt op uitnodiging 
bij jou thuis en bekijkt samen met jou hoe 
met eenvoudige middelen die niet of nau-
welijks geld kosten, de energierekening 
verlaagd kan worden. Ook wanneer jij van 
plan bent jouw woning energiezuiniger te 
maken door bijvoorbeeld de spouwmuur, 

het dak of de kruipruimte te isoleren, zon-
nepanelen of hoogrendementsglas te 
plaatsen of een warmtepomp of zonne-
boiler te installeren, kan een energiecoach 
jou hierover gepaste informatie geven. De 
energiecoach kan jou tevens informeren 
over eventuele subsidies en hoe deze aan 
te vragen.
Wanneer jij een energiecoach wilt uit-
nodigen voor een bezoek aan huis 
dan kun je dat eenvoudig doen op: 
http://www.energieloketgennep.nl/ 

Op deze website vind je verder tips en in-
formatie over besparingen, isolatie en sub-
sidiemogelijkheden. 

Energieloket Gennep voor tips 
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Door Jos Heijligers - Iedere geboren Ottersummer tussen 1966 en 1990 kan er nu nog over meepraten. De LSA (Limburgse Scho-
len Atletiek kampioenschappen). Zo’n 25 jaar lang ging eerst de Jozefschool met de klassen 5 en 6, later De Brink met groep 7 
en 8 naar de voorronde in Venlo om deel te nemen aan deze atletiekkampioenschappen op zaterdagmorgen. Bij winst mocht 
je naar de finale in Sittard of het Limburgse Beek. Een geweldige happening voor de leerlingen.

LSA (Limburgse Scholen Atletiek)

Voormalig leerkracht Arno Gubbels vroeg 
aan Jos Heijligers of hij op een zaterdag-
morgen in september niet mee wilde naar 
Venlo voor de atletiekwedstrijden, de LSA 
en gesponsord door de Rabobank. De klas-
sen 5 en 6 mochten hieraan deelnemen. 
De leerlingen moesten deelnemen aan vijf 
atletiekonderdelen; de estafette (10 leerlin-
gen), 60 meter hardlopen, 80 m hardlopen, 
balwerpen en verspringen. Het laatste on-
derdeel bleek veruit het lastigste te zijn, het 
is technisch best moeilijk om een goede 
verspringsprong neer te zetten.
In al de jaren dat we er naar toe gingen 
scoorden we de meeste punten dan ook bij 
de hardloopnummers. Diverse keren liep 
een Ottersumse leerling de beste tijd van 
alle deelnemers. De snelste tijd van Lim-
burg! Ook bij het balwerpen overtroffen ze 
afstanden van over de vijftig meter.

In het begin gingen we in september naar 
Venlo voor de voorronde, de scholen opge-
deeld in grote en kleine scholen. De beste 
vijf gingen dan naar de halve finale in Venlo 
in mei en in juni vond de finale plaats in Sit-
tard, later in Beek. In de Kwebbeltjeskrant 
van 15 mei 1982 (schoolkrant) lezen we het 
volgende verslag:

Met 6 auto’s en een bus gingen we om 8 
uur op weg naar Beek (Limburg). In de bus 
hebben we veel lol gehad. We zochten een 
plaatsje in de schaduw. En na een beetje 
losgelopen te hebben begonnen de wed-
strijden. Eerst de estafette. De jongens wa-
ren 4de aangekomen van de zeven groe-
pen en de meisjes waren 2de aangekomen. 
Daarna de 60 m., de 80 m., is ook goed 
verlopen. Frank Verbeek had het verst ge-
gooid (50 meter) en Chantal Coopmans (37 
meter). Met verspringen had Angèle Hop-

man het verst gesprongen (403 cm.) Edwin 
Hermsen had 428 cm gesprongen. Nadat 
we gegeten hadden, was er defilé. En toen 
kwam het spannendste, de prijsuitreiking. 
De jongens waren 4de en de meisjes 7de. 
En daarna gingen we heel moe naar huis. 
Op de terugweg kregen we nog een lekker 
ijsje voor onze goede prestaties. Natuurlijk 
zijn we tevreden met ons resultaat. De Ot-
tersumse school haalde de finale en daar 
zijn we trots op.
(Geschreven door: Rian van Baal, Kitty 
Schouten, Marleen Jansen, Leon Toonen en 
Perry van Loosbroek, klas 6)

In april 1988 brandde de school tot de 
grond toe af. We gingen tijdelijk naar de 
lokalen van de oude Mavo in Gennep. De 
eerste dag dat we daar zaten stelden de 
kinderen twee vragen: “Meester, gaan we 
op kamp?” en de tweede: “Meester gaat de 

Historische notitie

Grote successen na afbranden school

Historische notitie
LSA door?” Alle twee beantwoordde ik met 
een volmondig “Ja”!
Het één, de brand, had natuurlijk niets met 
het ander de wedstrijd, te maken. Hoe het 
kwam is nog altijd niet helemaal te verkla-
ren, feit was dat we telkens met werkelijke 
topploegen, en twee vingers in de neus de 
finales haalden. Absoluut hoogtepunt was 
wel de finale in 1988, net na de brand. Zo-
wel de jongens als de meisjes schitterden 
daar met toptijden bij alle loopnummers 
en enorme afstanden bij het verspringen 
en balwerpen. Twee eerste plaatsen in de 
finale! We horen de Zuid-Limburger nog 
zeggen toen de speaker twee keer ons 
dorp vernoemde met de eerste prijs: “Ot-
tersum waar ligt dat eigenlijk?” (En dat na-
tuurlijk op z’n Limlands).
We reden met de bus naar huis met een 
gewonnen Champions League gevoel. 
Dat jaar mochten de leerlingen ook de Ge-
meentelijk Sportpenningen in ontvangst 
nemen voor de geleverde prestaties.

Saillant detail:
De officials tijdens de LSA wedstrijden wa-
ren oud-atletiek waarnemers, en de pensi-
oenleeftijd ruim gepasseerd. Ze klokten de 

tijden nog handmatig, dat waren ze ge-
wend. Elektronische tijdmeting paste niet 
bij hen. Wij als leerkrachten bleven altijd 
wel alert. Klopte de tijd wel? 
Ook de starter, met een heus startpistool en 
behoorlijk op leeftijd, had het in de nada-
gen van zijn carrière moeilijk om te kijken 
of een deelnemer wel of geen valse start 
veroorzaakte. 

Saillant detail 2:
De grote finale van 8 juni 1988 vond plaats 
op een zaterdag. s ’Avonds op die dag stond 
echter ook het Vormsel gepland. Dat moest 
wijken voor deze eindstrijd en verplaatsten 
we naar de zondagmorgen.
“Zitten we de hele dag met de familie….”, 
hoorden we…

In de jaren daarna wonnen we nog diverse 
prijzen. Eerste, tweede en derde. Altijd weer 
een prachtige prestatie. De voorbereiding 
zag er ook steeds professioneler uit. We 
groeven op het veldje een verspringbak, 
gevuld met geel zand uit de grote zandbak, 
om het springen beter onder de knie te krij-
gen. Ook oefenden we op de wissel van het 
estafettestokje. Met grote aantal leerlingen 

in die jaren moesten we wel keuzes maken. 
De beste atletiek kinderen namen deel aan 
de wedstrijd, de andere vervulden de be-
langrijke supporters rol en schilderden de 
spandoeken. Op de grote kleurrijke span-
doeken lazen we: “De Brink gewoon doen, 
Kampioen”, “De Brink is Flink” of “We weten 
het zeker, we winnen de beker”. Iedereen 
mocht mee en zo creëerden we toch één 
team.De directeur van de school Guido 
Rouschop zei een keer: “Als je de Brink ver-
laat neem je twee scores mee voor de rest 
van je leven. De eerste is de CITO-score en 
de tweede de LSA-score die je neerzette”.

De Brink was jarenlang de enigste school 
ten noorden van Venlo. Rond de eeuwwis-
seling liep het aantal deelnemende scho-
len terug en uiteindelijk besloot De Brink er 
ook mee te stoppen. 
De grote bekers stonden nog jarenlang 
op een kast in het lokaal van groep 8. Een 
nieuw jonge leerkracht in groep 8 ruimde 
ze uiteindelijk op in een grote doos die 
ze op zolder zette. De nieuwe generatie 
schoolgaande kinderen kende de term LSA 
niet meer. We sloten het tijdperk van vijfen-
twintig jaar scholenatletiek definitief af.

Door Sjaak Smits - Afgelopen jaar hebben 
we voor de eerste keer een garage sale ge-
organiseerd en dat was een mooie activiteit 
met veel bezoekers, die uit alle hoeken van 
het land naar ons mooie dorp kwamen om 
hier een pareltje te kopen dat ergens al een 
hele poos in de garage of op zolder had ge-
legen. 
Ook dit jaar gaan we weer een garage sale 
organiseren en wederom op de eigen op-

rit, of op de oprit van een bekende. Dus kijk 
vast rond op zolder, kelder garage of slaap-
kamer of er iets ligt dat u kwijt wilt en een 
ander gelukkig mee kunt maken. Tegen ie-
der aannemelijk bod maakt u de ander blij. 
Iedereen heeft vorig jaar een beetje kun-
nen proefdraaien en sfeer kunnen proeven. 
We zullen misschien wat kleine aanpassin-
gen doen in de organisatie maar in grote 
lijnen gaat het op dezelfde manier. 

De datum staat wel al vast. Zondag 21 april 
gaat dit spektakel weer plaatsvinden. Hoort 
zegt het voort. We komen tegen die tijd 
met meer informatie, maar zet het vast in 
uw agenda. Hebt u nog ideeën of sugges-
ties laat het ons weten.

Met opgeruimde groet: Karin van Wezel, 
Sandra Wagelmans, Claudia van Bergen, 
Pieter Arts en Sjaak Smits

Nieuwe editie Meuk is Leuk: 21 april 

Door Berna Pubben - In januari mochten 10 
mensen van onze afdeling met de Lions-
club naar het luchtmachtconcert in Nijme-
gen. In februari werd door de voor ons zeer 
bekende prins Pieter (Coopmans) bezoek 
gebracht aan de mensen van onze groep 
die dat op prijs stelden. Het enthousiasme 
van Pieter was voor onze gasten prachtig. 
Velen kent hij al van het Sinterklaasgebeu-

ren. Mooi dat de Carnavalsvereniging De 
Maskotters zoveel tijd steken om mensen 
die veel thuis zitten te bezoeken en per-
soonlijk aandacht te geven.
In maart gaan we onze gasten met een 
Paasattentie verwennen.
Mei staat in het teken van ons 55jarig be-
staan. Een werkgroepje zal de feestelijkhe-
den gaan regelen. In juni en juli volgt de lo-

tenverkoop en dan gaan we in september 
weer verder met een boottocht, een vrijwil-
ligersdag en de Nationale Zonnebloemdag. 

Onze vrijwilligers blijven natuurlijk ook de 
mensen thuis bezoeken. En… als de gasten 
willen maken ze ook een uitstapje één op 
één. Kortom we blijven actief voor mensen 
die onze aandacht nodig hebben!

Nieuws van de Zonnebloem
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HUISARTSEN OTTERSUM:
Raadhuisplein 1, 6595 AK Ottersum . . . . 0485 - 51 27 17
spoed: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 0485 - 51 24 90

HUISARTSEN GENNEP:
Europaplein 3, 6591 AV Gennep . . . . . . . . 0485 - 51 23 17
spoed: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 0485 - 51 88 22

BUITEN KANTOORUREN:
Huisartsenpost Maasziekenhuis Beugen . . . . 0900 - 8880

MAASZIEKENHUIS:
Dokter Kopstraat 1, 5835 DV Beugen . . . 0485 - 84 50 00

ALGEMEEN ALARMNUMMER:
(ambulance, brandweer, politie) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 112

POLITIE:
Europaplein 5, 6591 AV Gennep . . . . . . . . . . . . 0900 - 8844

MEDSEN APOTHEEK GENNEP:
Brugstraat 25, 6591 BA Gennep  . . . . . . . . 0485 - 54 55 00

SERVICE APOTHEEK NIERSSTAD:
Spoorstraat 97, 6591 GS Gennep
T: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 0485 - 23 18 10
E:  info.apotheekniersstad@ezorg.nl

GEMEENTEHUIS:
Ellen Hoffmanplein 1, 6591 CP Gennep . 0485 - 49 41 41
Gennep Zorgloket: www.gennep.nl

STORINGEN:
Gas en electriciteit . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 0800 - 9009
Water (WML)  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .0800 - 023 30 40

MILIEUKLACHTEN:  . . . . . . . . . . . . . . . . . 043 - 361 70 70

DIERENAMBULANCE:  . . . . . . . . . . . . . . 024 - 355 02 22

THUISZORG PANTEIN:  . . . . . . . . . . . . . . . . . 0900 - 8803

THUISZORG PROTEION:  . . . . . . . . . . . . .088-850 0000

BUURTZORG GENNEP:
T-Team:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .06 - 13 28 23 83
E: gennep@buurtzorgnederland.com 
I: www.gennep.buurtzorg.net 

DORPSONDERSTEUNER SABINE VAN THIEL:
E: dorpsondersteuner@dagottersum.nl
T:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .06 - 20 94 21 15

WENSBUS GENNEP:
Bereikbaar van maandag t/m vrijdag 
tussen 10 - 12 uur:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 06 14 70 64 05

SOS TELEFONISCHE HULPDIENST:
dag en nacht aandacht  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 0900 - 0767

Maart
Dinsdag 5 maart spellenmiddag
Vrijdag 8 maart Internationale vrouwendag (max 20 pers)
Woensdag 13 maart hobbymiddag
Donderdag 21 maart Paasversiering maken
Donderdag 28 maart lunch 12.00u*

April
Woensdag 3 april hobbymiddag
Woensdag 10 april Iets lekkers klaarmaken
Dinsdag 16 april spellenmiddag
Woensdag 24 april Bingo
Vrijdag 26 april lunch 12.00u* 

Mei
Woensdag 8 mei hobbymiddag
Dinsdag 14 mei spellenmiddag
Donderdag 23 mei schilderij maken
Woensdag 29 mei lunch 12.00u*

Juni
Woensdag 5 juni hobbymiddag
Woensdag 12 juni iets lekkers klaarmaken
Donderdag 13 juni spellenmiddag
Woensdag 19 juni iets met hout
Vrijdag 28 juni lunch 12.00u*

*Voor de lunch vragen we een bijdrage van 7,50 en moet je jezelf 
opgeven bij Truus Billekens via 06-13495811.

Huiskamer de Prost, elke middag open van 14.00 tot 17.00 uur voor 
iedereen, je bent welkom voor een praatje en een kopje koffie!
Iedere maandag kaarten, dinsdags breien en haken. 
In de maanden maart en april op vrijdag verse soep.

Weer volop activiteiten gepland 
in huiskamer de Prôst

Over het DAGblad
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Jos Heijligers, Bram Nijst, Robert Knops, Sabine van Thiel 
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www.dagottersum.nl

Deadline aanleveren kopij volgende editie
Donderdag 25 april 2024. Kopij (bij voorkeur in word) 
mailen naar: dagbladottersum@gmail.com. Voor eventu-
ele mee te sturen foto’s: graag nooit in een word bestand 
plakken maar altijd los mee versturen als aparte bijlage.

Publicatie volgende editie
Begin mei 2024

Je kon alleen nog maar de plattegrond be-
kijken en summier wat informatie vragen 
aan een medewerkster van het bureau. 
Men had al kunnen lezen dat dit nieuw-
ste plan ruimte gaf voor meerdere wonin-
gen. In eerste instantie stonden er dertig 
woningen gepland op de diverse kavels. 
Aangezien er veel meer behoefte is aan 
goedkope en betaalbare woningen is het 
plan uitgebreid tot 49 . Het bureau dat het 
plan ontwikkelde paste het aantal bouwka-
vels aan tot maar liefst 49 huizen in diverse 
categorieën. 

Op de getoonde kaart stond vermeld hoe 
het plan eruit gaat zien. Er zijn drie grote 
vrije kavels. “Ja, toch zijn hier ook weer re-
gels om te bouwen, je bent niet helemaal 
vrij”, hoorde ik zeggen. Zeven vrijstaande 
woningen. Tien keer twee onder een kap,  
drie keer een rijwoning van vier. Nog een 

keer elf woningen in een rij en maar zes 
keer een levensbestendige optrek. ‘Die zes 
levensbestendige lijkt mij aan de lage kant 
om een goede doorstroming te krijgen’, 
zegt een zestigplussers.

Er is voor gekozen om extra betaalbare wo-
ningen toe te voegen, dit zijn rij- en hoek-
woningen. De resterende kavels zijn van zo-
danige grootte dat ze niet allemaal geschikt 
zijn voor levensloopbestendige woningen. 
In het plan worden daarom waarschijnlijk 
6 levensloopbestendige tweekappers ver-
kocht. Er zijn nu meer starterswoningen 
toegevoegd ten opzichte van het vorige 
plan. De starterswoningen zullen bestaan 
uit hoek- en rijwoningen en centreren zich 
om het centrale, groene plein.

T.a.v. de voortgang verwacht het Bouw-
fonds die de plannen ontwikkeld in het 

voorjaar van 2024 meer te kunnen vertel-
len wanneer de inschrijving start. Doel is 
om in de zomer van 2024 te starten met 
de verkoop. In de periode daar aan voor-
afgaand communiceren ze stapsgewijs 
meer informatie over de woningen. Er werd 
nog gevraagd of inwoners uit Ottersum en 
Gennep voorrang konden krijgen. Het ant-
woord: “Het is wettelijk gezien niet toege-
staan om inwoners uit Ottersum/Gennep 
voorrang te geven bij de toewijzing”. 

Op dit moment werkt het bureau met een 
architect (Driessen Architectuur) de eerste 
concepten van de woningen uit. Steeds als 
er meer informatie bekend is, zoals woning-
oppervlakten, kavelgroottes, prijsindicaties 
etc., wordt dit op de website en via de 
nieuwsbrief vermeld. 
Voor meer informatie: www.nieuw-
bouw-hoenderpark.nl

Door Jos Heijligers  - Maandag 4 december liep de huiskamer van De Prôst om 19.00 uur meteen helemaal vol. Veel Ottersum-
mers en andere belangstellenden kwamen kijken naar het nieuwe plan  Hoenderpark fase 4 en 5. Dit nieuwe gedeelte komt 
tussen het huidige Hoenderpark en de reeds bestaande Hoenderweg. De aanwezigen van die inloopbijeenkomst kon je ei-
genlijk verdelen in drie groepen. De eerste groep bestond uit jongeren die kwamen kijken welke huizen ze in het plan gingen 
bouwen en of daar iets voor hun gading bijzat, de tweede groep bestond vooral uit zestig plussers die wilden weten of en 
hoeveel levensbestendige woningen ze in het plan geprojecteerd hadden. En dan viel op dat er veel bewoners waren die aan 
de rand van het bestaande Hoederpark wonen. Zij wilden wel weten hoe hun ‘achtertuin’ eruit komt te zien. 

Hoenderpark fase 4 en 5
Ottersum groeit verder met nieuwbouw van nog eens 49 woningen



Illustratie: Robert Knops


